
 
ZAPISNIK 

 

sa 1. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice Grada Pule održane 04. veljače 2014. godine u  

prostoru Turističke zajednice Grada Pule, Forum 3,  s početkom u 13 sati. 
 

Prisutni članovi Turističkog vijeća: Igor Štoković, Milena Perković, Andi Vitasović, Martina Toncetti 

Hrvatin, Mladen Širola, te predsjednik Boris Miletić.  
 

Opravdano odsutni članovi Vijeća: Boris Žgomba, Milan Vlaisavljević  i Branko Lukić. 

  

Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj, zapisničar Eleonora Stojković. 
 

Predsjednik Boris Miletić pozdravlja prisutne i utvrđuje da je prisutan dovoljan broj članova za 

njezino održavanje i donošenje pravovaljanih odluka.  
 

Predsjednik za sjednicu predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice Turističkog vijeća, 
2. Dizalice – dodatno financiranje i program uključenja rasvjete, 

3. Zahtjevi, 

4. Razno. 

 
Predloženi Dnevni red sjednice usvojen jednoglasno. 

 

Ad 1)  
Zapisnik s 25. sjednice Turističkog vijeća usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 

 

Ad 2)  
Predsjednik Boris Miletić – daje riječ direktorici da iznese informaciju o aktivnostima na  

osvjetljavanju Uljanikovih dizalica. 

 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj – kaže da je definirano da će projekt osvjetljavanja biti gotov do 
Uskrsa, a uključenje se planira za 03.05. u sklopu obilježavanja Dana grada. 

Prema informaciji iz Uljanika naručeni su kvalitetniji kablovi i popratna oprema od planiranih, za koje 

monteri smatraju da trebaju biti, ali su za to potrebna dodatna sredstva u iznosu od 250.000 kn. 
Članovi Vijeća dobili su uz poziv i ponude materijala, suradnika Uljanika.  

 

Vijećnica M. Perković i predsjednik B. Miletić smatraju da bi se TZ Pula trebala osigurati da se računi 

plate direktno izvođačima za što je najbolje rješenje plaćanje preko cesije. Direktorica Sanja Cinkopan 
Korotaj složila se s prijedlogom te istakla da je plaćanje sigurno jer je  dogovoreno s g. Markulinčićem 

iz Uljanika, te da su dio već platitili i da će za to tražiti dokaz, a za dio koji nisu platiti će se cesijom. 

 
Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj nadalje prezentira na računaru program otvaranja koji je 

osmišljen s udrugom Vizualia. Cijena otvorenja bila bi 550.000 kn, program bi se odvijao na više 

punktova u gradu, a kandidirao bi se i HTZ-u za sredstva. S HTZ-om je dogovorena promocija prema 
vani, a s TZ Istre dogovorio bi se dolazak stranih novinara koji bi popratili manifestaciju.  Ideja je da 

se pomalo stvara infrastruktura da Pula postane grad svjetla. Direktorica je prezentirala na računaru 

vizualizaciju prijedloga za svjetlosnu „predstavu“ na Giardinima. 

Za dosadašnje troškove osvjetljavanja dizalica podignut je kredit prema ranijoj odluci od 2,5 milijuna 
kuna s time da se već oko polovine vratilo od donatora. 

Financiranje dodatnih troškova postavljanja rasjvete i troškova otvorenja projekta bilo bi moguće iz 

kredita tj. ovaj kredit koji se tražio za dizalice je kratkoročan i zatvoriti će se dugoročnim kreditom 
kada se vidi koliko će biti potrebno s obzirom na sredstva koja se dobiju od donatora. Za sada će biti 

maksimalno 2.100.000 kn kredit na 5 godina što će zamjeniti kredit koji ističe ove godine. 

 



Turističko vijeće jednoglasno je prihvatilo sufinanciranje dodatnih troškova osvjetljavanja Uljanikovih 
dizalica u iznosu od 250.000 kn te program otvorenja u iznosu od 550.000 kn. Odobreno je podizanje 

dugoročnog kredita do 2.100.000 kn za pet godina. 

 

 
Ad 3) 

a) Putovanje ekipe pionira nogometnog kluba „Istra-Pula“ na dječji nogometni turnir Šampion – junior 

kup u Sarajevu 20.-23.03.2014.g. podržat će se sa 1.000 kn. 
 

b) Organizacija sportskog spektakla MMA lige koji će se održati u Puli 22. veljače 2014. godine 

podržat će se pokrićem troškova smještaja tj. jednog noćenja za učesnike manfiestacije, u objektima 

Arenaturista, do iznosa od 15.000 kn. 
 

c) Projekt razmjene učenika pulske Gimnazije sa srodnom školom „Vincent van Gogh“ iz Assena, 

Nizozemska, sufinancirat će se sa 1.000 kn. 
 

d) 4. Foto dani mladih u Puli, Omladinski hostel od 01. do 04.05.2014., u organizaciji Udruge Izvan 

fokusa podržat će se sa 5.000 kn. 
 

e) Koturaljkaškom klubu Uljanik odobreno je 6.000 kn za kupnju novih kostima sa dizajnom pula+. 

 

f) Za prezentaciju na Krvavecu 1. ožujka o.g. u organizaciji Ski kluba Istra izdvojit će se 5.000 kn. 
 

g) Novi projekt tvrtke Adrinaut, zabavna nautička društvena igra Sredozemlja „MediterraNaut“, 

autorice Sanje Vale Čupić, sufinancirat će se sa 5.000 kn. 
 

h) Projekt izdavanja višejezične monografije arhitekta Branka Ancelja u organizaciji Slovenskog 

kulturnog društva Istra iz Pule podržat će se sa 2.000 kn. 
 

i ) Međunarodna biciklistička utrka „54. Kroz Istru- Memorijal Edi Rajković“ koja će se u organizaciji 

Biciklističkog kluba „Loborika“ održati 25.-27.04. o.g. podržat će se sa 10.000 kn. 

 
j) Odbijen je zahtjev Tina Ribarića za sufinanciranjem video spota benda „Fault“ 

 

Ad 4) 
a)  

Turističko vijeće ovlastilo je direktoricu Sanju Cinkopan Korotaj za korištenje bankovnih kartica 

Turističke zajednice grada Pule, kod Zagrebačke banke: Visa electron br. kartice 4344480082434653 

te Raiffeisen banke: Mastercard (electron use only) br. kartice 5560755065827420 i Mastercard broj 
kartice 5474457312623984.  

 

b) 
Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj je upoznala Vijeće s pritužbom malih iznajmljivača na 

ograničenje parkiranja osobnih vozila  u centru grada za njihove goste. Parkiranje je moguće na 

maksimalno dva sata nakon čega gost mora tražiti drugi parking. Gost ne može u centru kupiti kartu za 
cijeli dan pa mora razmišljati gdje će preparkirati auto. Smatraju također da je 130 kn previsoka cijena 

za dnevni parking na nekoj drugoj lokaciji i mole da im se pomogne u rješavanju ovog problema. 

 

Zaključeno je da se o tom problemu razgovara sa tvrtkom Pulaparking, a u međuvremenu koristi 
parkiralište na Karolini koje nema vremenskog ograničenja. 

 

 
Sjednica je završena u 13,30 sati. 

 

 
Zapisničar Eleonora Stojković      Predsjednik Boris Miletić 


